

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

TN.64/NP/13/Rev.1/Add.2  
7 December 1964

Special Distribution

---

Sub-Committee on Tariff Negotiating Plan

Sous-Comité du plan de  
négociations tarifaires

THE BASE DATE AND THE LEVEL OF DUTIES BY REFERENCE TO WHICH  
THE 50 PER CENT LINEAR REDUCTION WOULD BE CALCULATED

Notifications by Governments

Addendum

Czechoslovakia

With reference to the notification of Czechoslovakia on base date and level of duties for the calculation of the 50 per cent linear reduction (TN.64/NP/13/Rev.1) the Government of Czechoslovakia has notified the removal of duties on a number of items in connexion with the implementation of the conclusions of Ministers relating to the Action Programme (AC/12/Add.1). The tariff rates for these items indicated in the tariff of Czechoslovakia referred to in document TN.64/NP/13/Rev.1 should be amended accordingly.

The secretariat has received a limited number of copies of the list of the items affected. Copies of the list can be obtained from the secretariat upon request (tel.no. 34 86 00, ext. 24).

---

DATE DE REFERENCE ET NIVEAU DES DROITS  
POUR LE CALCUL DE LA REDUCTION LINEAIRE DE 50 POUR CENT

Notifications des gouvernements

Addendum

Tchécoslovaquie

Se référant à sa notification relative à la date de référence et au niveau des droits pour le calcul de la réduction linéaire de 50 pour cent (TN.64/NP/13/Rev.1) le gouvernement de la Tchécoslovaquie a fait connaître que les droits sur un certain nombre de produits ont été supprimés dans le cadre de la mise en oeuvre des conclusions des ministres concernant le Programme d'action (AC/12/Add.1). Il convient donc de modifier en conséquence les taux des droits que le tarif de la Tchécoslovaquie mentionné dans le document TN.64/NP/13/Rev.1 prévoit pour ces produits.

Le secrétariat a reçu un nombre limité d'exemplaires de la liste des produits en question. On peut se procurer cette liste au secrétariat sur demande (tél. n° 34 86 00, int. 24).